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İL PROTOKOLÜ VE KOMUTANLARDAN
BAŞKAN KÖKSAL’A ZİYARET

Büyük Taarruz’un 102. yıldönümü kutlamaları kapsamında,
Afyonkarahisar Belediyesi ilimiz protokolünü ağırladı.

Belediye Başkanı Burcu Köksal ve Başkan Yardımcıları tarafından karşılanan
heyet, kutlamaların coşkusunu paylaşmak için Belediyeyi ziyaret etti. Ziyarete,
Afyonkarahisar Vali Yardımcısı Fatih Topuz, İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı ve
Afyonkarahisar Milletvekili Hakan Şeref Olgun, Cumhuriyet Başsavcısı Fatih
Karabacak, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Kuvvet Komutanlıklarını temsilen
komutanlar ve siyasi partilerin il başkanları katıldı.>>5’TE

EMİRDAĞ KAPALI
SPOR SALONUNA
KAVUŞUYOR
Emirdağ’ın spor
altyapısını güçlendirmek
ve vatandaşların daha
iyi koşullarda spor
yapmalarını sağlamak
amacıyla yapımına
başlanan Kapalı Spor
Salonu'nda inşaat çalış-
maları tüm hızıyla
devam ediyor. >>2’DETaytak'tan

Milli Sporcu
Çavdar'a Destek

Paris 2024 Paralimpik Oyunları'na katılacak olan
Afyonlu Dünya Para Tekvando Şampiyonu Meryem
Betül Çavdar için bir destekte Milliyetçi Hareket Partisi
(MHP) Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak’tan
geldi. Taytak, sosyal medya üzerinden milli sporcuya
‘Haydi Meryem’ diyerek destek verdi.>>3’TE

Afyonkarahisar
patates üretiminde
3. sırada yer aldı
Türkiye’de yemeklik ve tohumluk patates
üretiminde ilk sıralarda yer alan
Afyonkarahisar’da 2023 yılında 581 bin
850 ton patates üretildi. Afyonkarahisar,
Türkiye’de en fazla patates üretiminin
yapıldığı 3. il olarak kayıtlara geçti.>>3’TE

Jandarma yük taşıyan
araçları denetledi

Bolvadin il Jandarma Komutanlığı tarafından
yük taşıyan araçların karıştığı kazaların en aza
indirilmesi, taşımacılık faaliyetlerinin mevzuata
uygun kesintisiz, sorunsuz ve güvenli bir şek-
ilde yapılabilmesi amacıyla kontrol ve denetim
faaliyetleri gerçekleştirildi. >>3’TE

TOHM Güreşçileri Dünya Şampiyonasında

büyük başarı elde etti
Ürdün'ün Amman

kentinde düzenlenen U-
17 Serbest Dünya
Şampiyonasında

Afyonkarahisar TOHM
güreşçileri, elde ettikleri
başarılarla adlarından

söz ettirdi. >>7’DE

TEBRİKLER VE DESTEKLER
Afyonkarahisar Gençlik ve

Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, güreşçileri
başarısını büyük bir

memnuniyetle karşıladı.

ANITKAYA ŞEHİTLERİ
TÖRENLE ANILDI

Törene Vali Kübra Güran Yiğitbaşı’nın yanı
sıra Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim
Yurdunuseven, Hasan Arslan, Mehmet

Taytak, Hakan şeref Olgun, İkmal ve Garnizon
Komutanı Tuğg. Fatih Dağlı, Jandarma Kıdemli
Albay Tolga Yağan, İl Emniyet Müdürü Mahmut Ay,

İl Genel Meclisi Başkanı Mehmet Siper, İl Müdürleri
ile Anıtkayalı vatandaşlar katıldı. Vali Kübra Güran
Yiğitbaşı tören alanındaki vatandaşları selamla-
yarak Zafer Bayramlarını kutlamasının ardından
Saygı duruşunda bulunuldu ve akabinde İstiklal
Marşı okundu.>> HABER SAYFA 8’DE

Kurtuluş Savaşı'nı
zafere götüren Büyük
Taarruz ‘un 102. yıl
dönümü kutlamaları
kapsamında,
Afyonkarahisar
Merkez Anıtkaya
Köyünde Büyük
Taarruz ‘un 28
Ağustos 1922 günkü
muharebelerinde
şehit düşen 12
Subay ve 6 Er’in
mezarlarının
bulunduğu Anıtkaya
Şehitliğinde anma
töreni düzenlendi.

Kasapoğlu ve Kumartaşlı, gaziler günü
spor etkinlikleri için bir araya geldi

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Şube Müdürü Adil Kamberoğlu,
Türkiye Harp Malulü Gaziler, Şehit Dul ve Yetimler Derneği Afyonkarahisar Şubesi'ni ziyaret etti. Ziyaret
sırasında İl Müdürü Kasapoğlu ve Şube Müdürü Kamberoğlu, Dernek Başkanı İsmail Kumartaşlı ile "19
Eylül Gaziler Günü Spor Etkinlikleri" ve 30 Ağustos Zafer Haftası kapsamında yapılacak çalışmalar
hakkında fikir alışverişinde bulundu. >>7’DE
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Emirdağ Kapalı Spor
Salonuna Kavuşuyor
Emirdağ’ın spor altyapısını
güçlendirmek ve vatandaşların
daha iyi koşullarda spor
yapmalarını sağlamak amacıyla
yapımına başlanan Kapalı Spor
Salonu'nda inşaat çalışmaları
tüm hızıyla devam ediyor.

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu,
yapımı devam eden Kapalı Spor Salonunu
ziyaret ederek çalışmaların son durumu

hakkında yetkililerden bilgiler aldı. Emirdağ'da
değişim ve gelişimde sürekliliğin yakalandığını
belirten Başkan Koyuncu; "DEVASA BİR YATIRIM-
IN daha sonuna geldik. Emirdağ Belediyesi 500 kişi-
lik Kapalı Spor Salonu inşaatı bitmek üzere. Ak
Partili bir Belediye olmasaydı, Ak Partili bir Belediye
Başkanı olmasaydı sağanak sağanak yağan yatırım
yağmuru ilçemize gelir miydi? Yatırımlara devam
ediyoruz, Devam da edeceğiz! İlçemizi büyütmeye,
geliştirmeye ve modernleştirmeye koşar adımlarla
devam ediyoruz. Yaptığımız işlerin bir tanesini bile
başka birileri yapsaydı, kendi heykellerini dikmeye
çalışırlardı.” ifadelerini kullanarak bu önemli pro-
jenin hayata geçirilmesinde emeği geçen herkese
teşekkür etti.>>İZZET IŞIK

Gençler Sezonun Yorgunluğunu
Piknikte Attı
Emirdağ Belediye Başkanı

Serkan Koyuncu'nun
“Eğitim Şehri Emirdağ ”

vizyonuyla hizmete
kazandırdığı Emirdağ

Belediyesi Gençlik
Merkezi öğretmen ve

kursiyerleri, yaz dönemi
kurslarının yorgunluğunu

piknikte attı.
Emirdağ Belediyesi Gençlik
Merkezi, yaz sezonunun
sonuna yaklaşırken kursiy-
erleri için Millet
Bahçesi'nde unutulmaz bir
piknik etkinliği düzenledi.
Kursiyerlerin yoğun ilgi
gösterdiği etkinlikte, sıcak
bir ortamda bir araya gelen
katılımcılar keyif dolu anlar
yaşadı.Öğrenciler, hem çok
faydalı geçen kurslar hem
de piknik etkinliği için
Başkan Koyuncu'ya
teşekkür ettiler.
>>MEVLÜT TINAS

BİK ANALİTİK ULUSLARARASI GÜVENCE ALDI
İnternet haber sitelerinin ziyaretçi
trafiklerini ölçümleyen BİK Analitik,
uluslararası bağımsız denetim
firması tarafından yapılan kontrol
ve denetimlerden başarıyla geçerek
ISAE 3000 Güvence Denetimi
Raporu almayı başardı.

Resmî ilan ve reklam
yayımıyla alakalı internet
haber sitelerinin ziyaretçi

trafiklerinin objektif bir şekilde ölçüm-
lenmesi amacıyla Basın İlan Kurumu
tarafından geliştirilen BİK Analitik,
bağımsız denetim firması tarafından
gerçekleştirilen kontrol ve denetim-
lerden başarıyla geçerek uluslararası
bir standart olan “ISAE 3000” kap-
samında “Güvence Denetimi
Raporu” almaya hak kazandı. İlk yerli
ve millî ölçüm sistemi BİK Analitik,
ülke genelinde hâlihazırda 420 inter-
net haber sitesini anlık olarak takip
ederek kamu kaynaklarının basın
sektörüne adil bir şekilde dağıtımını
sağlarken, sunduğu hizmetin şef-
faflığını ve güvenilirliğini en üst
seviyede tutmayı hedefledi. 2023
yılında Resmî İlan ve Reklam
Yönetmeliğine, BİK Analitik’in Kamu
Gözetimi, Muhasebe ve Denetim
Standartları Kurumu tarafından yetk-
ilendirilen bağımsız denetim kuru-
luşunca yılda en az bir defa denetlen-
mesine ilişkin hüküm eklendi.

Güvence denetiminden
başarıyla geçti

Yönetmelik uyarınca uluslararası
alanda yetkilendirilmiş bağımsız
denetim kuruluşu, internet haber
sitelerinin ziyaretçi trafik bilgilerinin
ölçümlerine ilişkin süreçlere güvence
sağlanması amacıyla BİK Analitik’in
1 Ocak 2024 ile 30 Haziran 2024 tar-
ihleri arasındaki işletim etkinliklerini
denetime tabi tuttu. Güvence çalış-
ması, Uluslararası Bağımsız
Denetim ve Güvence Denetimi
Standartları Kurulu (IAASB) tarafın-
dan yayımlanan ve finansal olmayan

bilgilere yönelik hazırlanan
Uluslararası Güvence Denetimi
Standardına (ISAE 3000) uygun
olarak yapıldı. Denetim kapsamında;
BİK Analitik uygulama süreçlerine
yönelik “inceleme”, “sorgu”, “gözlem”
ve “yeniden gerçekleştirme” testleri
gerçekleştirildi. Çalışma kapsamında
toplanan denetim kanıtları ve
edinilen bilgiler sonucunda hazır-
lanan raporda; sistemin internet
haber sitelerinin ziyaretçi trafik
ölçümü süreçlerini, tasarlandığı ve
işletildiği şekilde doğru olarak yansıt-
tığı, sistem ve süreç tanımında yer
alan kontrollerin makul güvence
sağlayacak şekilde tamamlayıcı kon-
trollerle desteklenerek etkin olarak
işletildiği belirtildi. Erkılınç: BİK
Analitik güvenilir olduğunu kanıtladı
BİK Analitik’in uluslararası geçerliliği
bulunan ISAE 3000 Güvence
Denetimi Raporu almasını değer-
lendiren Basın İlan Kurumu Genel
Müdürü Cavit Erkılınç, büyük emek
harcanarak geliştirilen internet trafiği
ölçümleme sisteminin uluslararası
standartları içeren kontrol ve testler-
den başarıyla geçmesinin haklı guru-
runu yaşadıklarını söyledi. Erkılınç,
“Paydaşlarımızla birlikte Türk
basınını geleceğe taşıyan adımları
birer birer atıyoruz. İnternet
medyasının ilan ve reklam desteğine
kavuşması kadar önemli bir husus
da kamu kaynağının adil ve tarafsız
bir şekilde dağıtımıydı. BİK Analitik’in
işini iyi yapanla yapmayanı ayırırken
en büyük güvencelerimizden biri ola-
cağını, sistemi işletirken pay-
daşlarımıza bir dayatmada bulun-
mak yerine onların güvenini kazan-

mayı ve rıza üretmeyi öncelediğimizi
ısrarla vurguladık. Kendimize
güveniyorduk ve BİK Analitik çalış-
maya başlayalı üç dört ay
olmamışken bağımsız bir denetim
kuruluşunca denetlenme taah-
hüdümüzü yönetmeliğimize koyduk.
Şükürler olsun gelinen noktada BİK
Analitik, uluslararası standartlara
göre güvenilir olduğunu kanıtladı”
ifadelerini kullandı. Türk Patent ve
Marka Kurumu’ndan marka tescil

belgesi alan BİK Analitik, Türk
Standardları Enstitüsü’ne yaptığı
başvuru sonucunda yazılım paket-
lerinin kalite gereksinimlerini, bu
paketlerin test dokümanlarının ne
tür özelliklere sahip olması gerek-
tiğini ve yazılım paketlerinin uyum-
luluk değerlendirmeleri için gerekli
talimatları açıklayan uluslararası
bir standart olan TS ISO/IEC
25051 belgesini alarak kalitesini
tescillemişti.>>HÜDAYİ ACAR

OEDAŞ’a uluslararası ödül
Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, uluslararası arenada iş dünyasının
enprestijli ödüllerinden biri olarak kabul edilen Stevie International
Business Awards’ta (Stevie Uluslararası İş Ödülleri) ‘Müşteri
Memnuniyetinde Başarı’ kategorisinde ödüle layık görüldü.
Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ,
uluslararası arenada iş dünyasının
en prestijli ödüllerinden biri olarak
kabul edilen Stevie International
Business Awards’ta (Stevie
Uluslararası İş Ödülleri) ‘Müşteri
Memnuniyetinde Başarı’ kate-
gorisinde ödüle layık görüldü.
Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir,
Kütahya ve Uşak’ta elektrik
dağıtım hizmeti sağlayan
Osmangazi Elektrik Dağıtım AŞ
(OEDAŞ), dünyanın tek ulus-
lararası, kapsayıcı iş ödülleri pro-
gramı olan Stevie International
Business Awards’ta (Stevie
Uluslararası İş Ödülleri) ‘Müşteri
Memnuniyetinde Başarı’ ödülü
kazandı. Dünya genelinde
3.600’den fazla başvurunun
yapıldığı programın ödül töreni 11
Ekim’de İstanbul’da düzen-
lenecek.
Muzaffer Yalçın: “Kolay,
etkili ve ulaşılabilir bir tüketici
deneyimisunuyoruz”
Tüketici memnuniyeti odaklı yak-
laşımları hakkında bilgi veren
OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın,
“Hayata geçirdiğimiz yenilikçi yön-
temlerle yalnızca bugünü değil,
geleceği de öngörerek tüm sis-
temlerimizi çağın gereksinimleri
doğrultusunda güncelliyor, tüketici-
lerimize en iyi hizmeti sunmak için
var gücümüzle çalışıyoruz.
Tüketicilerimizden gelen tüm geri
bildirimleri ele alıp mevcut süreç-
lerimizi iyileştirerek kaliteli ve
sürdürülebilir hizmet vermeye

odaklanıyoruz. Beş ildeki hizmet
merkezlerimiz ve 7/24 hizmet
veren çağrı merkezimizin yanı sıra
sesli yanıt sistemi, mobil uygula-
ma, web-chat, whatsapp chatbot,
web sitesi, sosyal medya gibi
kanallarda etkili, kullanımı kolay
aynı zamanda ulaşılabilirliği önce-
liklendirdiğimiz bir tüketici deneyi-
mi sunuyoruz.” dedi.
“Memnuniyet ve müşteri
deneyimi ekipleri kurduk”
Teknolojik altyapılarını insan odak-
lı yaklaşımla birleştirdiklerini
belirten Yalçın şöyle devam etti;
“Çağrı merkezimiz içerisinde
yönetim kadrosundan oluştur-
duğumuz ‘Memnuniyet Ekibi’,
çalışan ve tüketici deneyimini sis-
temsel olarak kolaylaştırmak ve
hızlandırmak için kurduğumuz
‘Benim İşim, Benim Müşterim’ ekibi
ve tüketici deneyimini yüz yüze
ölçümleyen ‘Müşteri Deneyimi
Elçisi’ ekiplerimizle tüketici deneyi-
mini üst seviyeye çıkarıyoruz. Tüm
bu çalışmalarımız neticesinde
dünyanın en prestijli iş dünyası
ödüllerinden biri olan ve binlerce
başvurunun yapıldığı Stevie Ödül-
leri’nde ‘Müşteri Memnuniyetinde
Başarı’ ödülü almanın gururunu ve
mutluluğunu yaşıyoruz. Bu ödülün
alınmasında büyük emeği olan
yaklaşık 1.3 çalışma arkadaşımızı
kutluyor ve teşekkür ediyorum. Her
alanda en üst düzeyde hizmet sun-
mak için çalışmalarımıza aralıksız
devam edeceğiz.”
>>KADER KAYA
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Taytak'tan
Milli Sporcu Çavdar'a Destek

Paris 2024 Paralimpik Oyunları'na katılacak olan
Afyonlu Dünya Para Tekvando Şampiyonu Meryem

Betül Çavdar için bir destekte Milliyetçi Hareket
Partisi (MHP) Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak’tan geldi. Taytak, sosyal medya üzerinden

milli sporcuya ‘Haydi Meryem’ diyerek destek verdi.

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Afyonkarahisar Milletvekili
Taytak Mehmet, Paris 2024 Paralimpik Oyunları'na katılacak
olan Dünya Para Tekvando Şampiyonu Meryem Betül Çavdar

için sosyal medya üzerinden anlamlı bir destek mesajı paylaştı. MHP
Afyonkarahisar Milletvekili Taytak Mehmet, Paris 2024 Paralimpik

Oyunları’na katılacak olan milli sporcu Meryem Betül Çavdar için sosyal
medya üzerinden destek mesajı yayınladı. Taytak, "Haydi Meryem" diy-
erek sporcuyu motive etti ve tüm sporculara başarılar diledi.
Afyonkarahisarlı milli sporcunun başarılarıyla gurur duyduğunu belirten
Taytak, "Haydi Meryem" diyerek sporcuyu motive etti.Taytak, mesajında

şu ifadelere yer verdi: "Dünya Para Tekvando Şampiyonumuz,
Afyonkarahisarlı Milli Gururumuz Meryem Betül Çavdar kızımız, Paris
2024 Paralimpik Oyunları’nda bizi yeniden gururlandırmaya gidiyor.
Paris 2024 Paralimpik Oyunları’nda kendisi başta olmak üzere tüm
sporcularımıza başarılar diliyorum.” dedi.>>ANAHABER

Afyonkarahisar patates üretiminde

3. sırada yer aldı
Türkiye’de yemeklik ve tohumluk patates üretiminde ilk
sıralarda yer alan afyonkarahisar’da 2023 yılında 581 bin
850 ton patates üretildi. Afyonkarahisar, Türkiye’de en
fazla patates üretiminin yapıldığı 3. il olarak kayıtlara geçti.
Türkiye’nin 2023 yılı patates üretim istatistikleri
açıklandı. Verilere göre Türkiye’de geçtiğimiz
yıl 5 milyon 700 bin ton patates üretildi.
Patates üretiminin en fazla olduğu il 757 bin
480 ton ile Niğde oldu. Bu ili 704 bin 41 ton ile
Kayseri, 581 bin 850 ton ile Afyonkarahisar,
476 bin 543 ton ile İzmir, 462 bin 545 ton ile de
Konya izledi. Sivas 410 bin 377 ton ile 6. sıra-
da yer alırken bu şehri 318 bin 646 ton ile
Nevşehir, 313 bin 453 ton ile Aksaray, 273 bin
922 ton ile Bitlis, 217 bin 444 ton ile de Adana
takip etti. >>İHA

Jandarma yük taşıyan
araçları denetledi

Afyon
Bolvadin'de İl

Jandarma
Komutanlığı

tarafından yük
taşıyan

araçlarla ilgili
denetim
yapıldı.

Bolvadin il Jandarma Komutanlığı tarafından yük
taşıyan araçların karıştığı kazaların en aza
indirilmesi, taşımacılık faaliyetlerinin mevzuata
uygun kesintisiz, sorunsuz ve güvenli bir şekilde
yapılabilmesi amacıyla kontrol ve denetim
faaliyetleri gerçekleştirildi. Trafik Jandarması, yük
taşıyan araçlara yönelik denetim faaliyeti
yaparak, faaliyetler sırasında sigorta, fenni
muayene, takograf, hız, çalışma ve dinlenme
süresi kontrolü gerçekleştirildi. Trafik kazalarının
azaltılması ve vatandaşların huzurlu bir seyahat
yapabilmesi için, jandarma ekipleri sürücülere
araç kullanım süresi ve emniyet kemeri kullanımı
konularında bilgilendirme yaptı. Sürücü Orhan
Altuncu denetimlerle ilgili şu sözleri kullandı;
“Eskişehir'den Gaziantep'e doğru gidiyorum.
Bolvadin uygulama alanında jandarma tarafından
uygulamaya tabi tutuldum. Emniyet kemeri, tako-
graf ve hız limitleri konusunda drone ile kontrol
edildim. Uygulamalarından dolayı kendilerine çok
teşekkür ederim.”
>>İHA

AFSÜ’de kadrosu yükselen dört öğretim üyesi cübbe giydi
AFSÜ Rektörü Prof. Dr. Nurullah Okumuş, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Ümit Dündar ve Prof. Dr. Adem Aslan ile Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Necip

Becit, Üniversite Yönetim Kurulu kararıyla kadro atamaları yapılan dört öğretim üyemize Senato Toplantısı sonrasında cübbelerini giydirdi.

AFSÜ Tıp Fakültesi Dâhili Tıp
Bilimleri Bölümü Fiziksel Tıp ve
Rehabilitasyon Ana Bilim Dalı Öğre-
tim Üyesi Hilal Yeşil profesör kadro-
suna atanırken, Temel Tıp Bilimleri
Bölümü Fizyoloji Ana Bilim Dalı
Öğretim Üyesi Özden Kutlay,
Cerrahi Tıp Bilimleri Bölümü Göğüs
Cerrahisi Ana Bilim Dalı Öğretim
Üyesi Suphi Aydın ve Üroloji Ana
Bilim Dalı Öğretim Üyesi Abdullah
Gürel, doçent kadrosuna atandılar.
Rektör Prof. Dr. Okumuş ve Senato
Üyeleri yeni unvanlarının kendilerine
ve AFSÜ’ye hayırlar getirmesi
temennisiyle Prof. Dr. Yeşil’i, Doç.
Dr. Kutlay’ı, Doç. Dr. Aydın’ı ve Doç.
Dr. Gürel’i kutlayarak çalışmalarında
başarılar diledi. >>HÜDAYİ ACAR
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“Kalçada başlayan
ağrıyı hafife almayın”

Ortopedi ve Travmatoloji Bölümü’nden Prof. Dr. Fatih Karaaslan, kalça avasküler
nekrozu hakkında verdiği bilgilerde, halk arasında pek bilinmeyen ve sinsice ilerleyen
kalça avasküler nekrozunun (AVN), ciddi sağlık sorunlarına yol açabildiğini söyledi. 

Karaaslan, “Bu sorun, kalça ekleminde kan
akışının azalması veya tamamen durması
sonucu kemik dokusunun ölmesiyle ortaya

çıkıyor. Tedavide geç kalındığında eklem yüzeyinde
çökme, ciddi ağrılar ve son aşamada kalça ekleminin
tamamen işlevsiz hale gelmesi gibi geri dönülmez
hasarlara neden olabiliyor” dedi.

"Ağrı giderek şiddetlenebilir"
Kalçada ağrıların şiddetlenmesi ile zamanla hareket
kabiliyetinin şiddetlenebileceğini söyleyen
Karaaslan, “Avasküler nekroz, genellikle travma ya
da kortizon gibi ilaçların uzun süreli kullanımıyla tetik-
lenmektedir. Kalça eklemi, vücudumuzdaki en büyük
yük taşıyıcı eklemlerden biridir ve kan akışının dur-
ması, bu bölgede ciddi problemlere yol açmaktadır.
Özellikle uyluk başı kemiği olarak bilinen femur başı
en çok etkilenen bölgedir. Kan akışının durması
sonucu bu bölgedeki kemik dokusu beslenemez ve
yavaş yavaş ölür. Bu süreç çoğu zaman sinsi bir şek-
ilde ilerler. Hastalar başlangıçta hafif bir rahatsızlık
veya ağrı hisseder. Zamanla bu ağrılar şiddetlenir ve
hareket kabiliyeti kısıtlanır” dedi.

"Belirtiler hafife alınmamalı"
Prof. Dr. Fatih Karaaslan, ağrılarla başlayan belirti-
lerin hafife alınmaması gerektiğini söyleyerek, “Kalça
avasküler nekroz açısından en büyük tehlike çoğu
hastanın başlangıçta belirtileri hafife almasıdır. Ağrı,
eklemin üzerine yük bindikçe artar, ancak birçok kişi
bu durumu yorgunluk veya başka nedenlerle ilişk-
ilendirip doktora gitmeyi erteler. Oysaki erken tanı
konulduğunda bu hastalığın tedavisi çok daha kolay
ve etkili olabilmektedir. Erken evrelerde tespit edilen
bu hastalık, ameliyatsız tedavi yöntemleriyle
yönetilebilirken, ilerlemiş vakalarda cerrahi müda-
hale kaçınılmaz hale gelmektedir” ifadelerini kullandı.
Hastalığın tedavisinin ameliyatlı ve ameliyatsız ola-

bileceğini söyleyen Karaaslan, “Kalça avasküler
nekroz tedavisinde iki temel yaklaşım vardır: ameliy-
atsız ve ameliyatlı tedavi yöntemleri. Ameliyatsız
medikal tedavi yöntemleri konusunda bu hastalığın
tedavisinde son yıllarda medikal alanda önemli
gelişmeler kaydedilmiştir. Özellikle kök hücre
tedavisi, hastalığın erken evrelerinde umut verici
sonuçlar sunmaktadır. Kök hücreler, hasarlı kemik
dokusunu onarmaya ve kan akışını yeniden sağla-
maya yardımcı olabilmektedir. Ayrıca, biyolojik ajan-
lar ve kemik güçlendirici ilaçlarla yapılan tedavi pro-
tokolleri, hastalığın ilerlemesini durdurmaya yönelik
etkili stratejiler arasında yer almaktadır. Cerrahi
tedavi yöntemleri ise; Core dekompresyonu yani,
femur başına küçük delikler açılarak basıncın
azaltıldığı işlemde ve kan akışı teşvik edilmektedir.

Bu yöntem, hastalığın erken evrelerinde oldukça etk-
ilidir. Osteotomide ise kemikte yapılan kesilerle
eklemin pozisyonu değiştirilmekte ve sağlıklı kemik
dokusu üzerine daha fazla yük bindirilmesi sağlanır.
Kalça protezi ise hastalık ilerleyip eklem tamamen
işlevini kaybettiğinde, tek çözüm olmaktadır. Bu
işlemde hasarlı eklem çıkarılmakta ve yerine yapay
bir eklem yerleştirilmektedir. Bu sorun, farkındalığın
az olduğu ancak tedavi edilmediğinde yaşam
kalitesini ciddi şekilde düşüren bir rahatsızlıktır.
Erken tanı ve doğru tedavi yöntemleri ile bu sinsi
hastalığın olumsuz etkileri en aza indirilebilir.
Unutulmamalıdır ki, herhangi bir kalça ağrısı duru-
munda zaman kaybetmeden bir uzmana başvurmak,
hastalığın seyrini değiştirebilmektedir” dedi.
>>İHA

“Aşı ile hastalıkları aşıyoruz”
Uzman Doktor Aytül Turan, dünyada; toplumlar arasında ortaya çıkan bebeklik ve çocukluk çağı aşılarını reddetme ve bu

konuda gösterilen tereddütlerin; dini, politik veya coğrafi gerekçelerden bağımsız olarak, giderek arttığına dikkat çekti.

Aile Hekimi Uzmanı Uzman Doktor Aytül Turan, aşının
kişileri hastalıklardan ve hastalıkların olumsuz
sonuçlarından koruyabilmek amacıyla sağlam ve risk
altındaki kişilere çeşitli yollar ile uygulanan virüs, bak-
teri vb. mikropların hastalık yapma özelliklerinin
ortadan kaldırılmasıyla geliştirilmiş biyolojik madde
olduğunu ifade etti.
“Aşı takvimini tamamlayan çocuk daha sağlıklı”

Aşı uygulamalarının, yıllar geçtikçe birçok hastalığın
ortadan kalkması ve geçmişte yaşanan salgınların
tekrarlamamasında büyük rol oynadığını ifade eden
Uzman Doktor Aytül Turan, Ülkemizde uygulanan
bebeklik ve çocukluk dönemi aşı takvimi, Bağışıklama
Bilimsel Danışma Kurulunun tavsiyeleri doğrultusunda
ve dünyadaki bilimsel gelişmeler takip edilerek oluştu-
rulur. Aşı takvimini tamamlayan bir çocuk; difteri (kuş-
palazı), Aşı ile Hastalıkları Aşıyoruz boğmaca,
tetanos, çocuk felci, kızamık, kızamıkçık, kabakulak,
suçiçeği ve aşı ile önlenebilen hastalıklarla oluşan
karaciğer iltihabı, karaciğer yetmezliği, siroz ve
karaciğer kanserinden, yaygın verem hastalığından,
menenjitten, zatürreden, orta kulak iltihabından ve
tüm bu hastalıklar sonucu oluşabilecek sakatlık ve
ölümlerden korunur. Ülkemizde her yıl yaklaşık bir

milyon bebeğe aşı uygulanır. Uygulanan aşılar, Dünya
Sağlık Teşkilatı tarafından onaylanan “İyi Üretim
Prosedürleri” kurallarına uygun üretilir ve uluslararası
referans laboratuvarlarında test edilir. Ayrıca, aşılar
teslim alınıp kullanıma sunulmadan önce Ulusal
Referans Laboratuvarlarında da test edilerek uygun-
luğundan emin olunur. Aşılar üretim aşamasından
başlayıp uygulanacak kişiye ulaşana kadar tüm sağlık
kuruluşlarında soğuk zincir kuralları ve elektronik takip
sistemi içerisinde uygun ısı aralığında korunur. Aşı
buzdolapları ve soğuk hava depolarının ısıları elek-
tronik ortamda anlık olarak takip edilir ve soğuk zincir
dışına çıkması engellenir.” dedi.>>İHA
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ETHEM TEM 6. FOTOĞRAF YARIŞMASI SERGİSİ
VALİ YİĞİTBAŞI’NIN KATILIMIYLA AÇILDI

Atatürk'ün fotoğrafçısı Ethem Tem adına bu yıl 6. kez düzenlenen fotoğraf yarışmasında dereceye giren ödüllü fotoğraflar,
Büyük Taarruz Zafer Haftası 102. yıl kutlamaları kapsamında Taş Medrese'de açılan fotoğraf sergisinde görücüye çıktı.

Millî mücadelenin mimarı Gazi
Mustafa Kemal Atatürk'ün
Kocatepe'de çekilmiş dünyaca

ünlü fotoğrafının da sahibi olan Ethem
Tem, Afyonkarahisar Belediyesi ile
Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD)
Afyonkarahisar Şubesi iş birliğinde her
yıl düzenlenen fotoğraf yarışmasıyla bir
kez daha anılıyor. Yarışmada dereceye
giren fotoğraflar, Büyük Taarruz Zafer
Haftası kutlamaları çerçevesinde Taş
Medrese'de açılan fotoğraf sergisi ve
ödül töreninde vatandaşların ve
fotoğraf meraklılarının beğenisine
sunuldu. Yarışmada birinciliği Flamingo
isimli eseriyle Ekrem Şahin ikinciliği,
Silüetler isimli eseri ile Yücel Çetin
üçüncülüğü ise Afyon’da Kış isimli
eseriyle Afyonkarahisarlı fotoğraf
sanatçısı Emrullah Akgün aldı.
Serginin açılışını Vali Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı ve protokol üyeleriyle
birlikte gerçekleştirdi.

Kavgadan Gürültüden
Uzak Yaşamak İstiyoruz

Zafer Haftası ile birlikte çok özel ve
kıymetli bir haftanın idrak edildiğini
belirten Vali Yiğitbaşı, “Zafer Haftamızla
birlikte 27 Ağustos Afyonkarahisar’ımızın
düşman işgalinden kurtuluşunun 102’nci
yıl dönümünü hep birlikte idrak ediyoruz.
Her yıl olduğu gibi bu yılda kutla-
malarımıza devam ediyoruz. Ethem Tem
6’ıncı Fotoğraf Sergisinin, bu törenin ayrı
bir önemi var. Şehrimiz huzurun, ortak
aklın ve mutluluğun başkenti olarak da
anılmalı ve Allah'ın izniyle de böyle anılıy-
or. Bizler bu şehirde huzur içerisinde hep
birbirimizle iletişime açık bir şekilde kav-
gadan gürültüden uzak yaşamak istiy-
oruz. Bunun en önemli parçalarından
bir tanesi de sanattır” dedi. Sergideki
fotoğrafları inceleyen ve bilgiler alan Vali
Yiğitbaşı böyle bir yarışmanın böylesine
anlamlı bir haftada Afyonkarahisar’da
yapılıyor olmasından duyduğu mem-
nuniyeti ifade ederek emeği geçen
herkese teşekkür etti. Ethem Tem Jüri
Özel Ödülü ile yarışmada dereceye giren
fotoğrafçılara Vali Yiğitbaşı ve protokol
üyeleri tarafından ödülleri takdim edildi. 
>>KADER KAYA

İL PROTOKOLÜ VE KOMUTANLARDAN BAŞKANIMIZA ZİYARET
Büyük Taarruz’un 102. yıldönümü 

kutlamaları kapsamında, Afyonkarahisar
Belediyesi ilimiz protokolünü ağırladı.

Belediye Başkanı Burcu Köksal ve Başkan Yardımcıları
tarafından karşılanan heyet, kutlamaların coşkusunu
paylaşmak için Belediyeyi ziyaret etti.

Ziyarete, Afyonkarahisar Vali
Yardımcısı Fatih Topuz, İYİ

Parti Genel Başkan
Yardımcısı ve Afyonkarahisar

Milletvekili Hakan Şeref
Olgun, Cumhuriyet

Başsavcısı Fatih Karabacak,
AKÜ Rektörü Prof. Dr.

Mehmet Karakaş, Kuvvet
Komutanlıklarını temsilen

komutanlar ve siyasi partilerin
il başkanları katıldı.

Ziyaret sırasında tebrikleri
kabul eden Başkan Burcu
Köksal, protokol üyeleriyle

birlikte zaferin önemini bir kez
daha vurguladı. Başkan

Köksal, ziyaretlerinden dolayı
ilimiz protokolüne teşekkür

etti.>>HÜDAYİ ACAR
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Türkiye Boks Federasyonu
Başkanı Gözgeç: "Yarı
yolda bırakmamak 
üzerine bir karar alacağız"
Türkiye Boks Federasyonu Başkanı Eyüp Gözgeç,
"Daha önce '2028'de şunları yapacağız' demiştim.
Demek ki artık yolumuz uzun. Yönetimimizle 
oturacağız, bizimle birlikte yol yürüyen
arkadaşlarımıza da soracağız. Onları da yarı yolda 
bırakmamak üzerine bir karar alacağız” dedi.

Türkiye Boks Federasyonu Yönetim
Kurulu ile 2024 Paris Olimpiyat
Oyunları'na katılan milli boksörler,

Ankara'da bir otelde düzenlenen etkinlikte
basın mensuplarıyla bir araya geldi.
Türkiye Boks Federasyonu Başkanı Eyüp
Gözgeç, yaptığı konuşmada, olimpiyatlar-
da 101 milli sporcunun mücadele ettiğini
ve Türkiye'nin olimpiyatları 3 gümüş ve 5
bronz olmak üzere 8 madalyayla tamam-
ladığını hatırlattı. Gözgeç, Türkiye'nin
madalya sıralamasında 64. sırada yer
aldığını belirterek, "Türkiye Boks
Federasyonunun almış olduğu 2 gümüş
ve 1 bronz madalya, ülkenin toplam
madalyasının yarısı kadar. Biz de
madalya almamış olsaydık tahmin ediyo-
rum ki 100. sıraya inerdik. Olimpiyatlarda
boksta Fransa ile 4. sıradayız" diye
konuştu. Boks milli takımının 2024 Paris
Olimpiyat Oyunları'nda 2 erkek, 5 kadın
olmak üzere 7 boksörle Türkiye'yi temsil
ettiğini söyleyen Gözgeç, şu değer-
lendirmede bulundu: "Aslında biz 8 kişilik
bir kota aldık, 71 kiloda boksörümüz kul-
landığı bir ağrı kesiciden dolayı maçların
başlamasına iki gün kala tedbir amacıyla
oynayamadı. Ama 7 sporcumuz
mücadele etti. Tüm Türkiye izledi,
olağanüstü maçlar yaptık ama çok
şanssız kuralar çektik. Avrupa Kıta
Elemeleri'ni Türkiye'de yapmak için bize
verdiler. Sayın bakanımıza İstanbul'daki
toplantıda anlattım dedim ki ‘Bunun 1.5
milyon dolar bir masrafı var. Biz bunun
700-800 bin Dolar'ını gelen sporculardan
ve konaklamadan toplayacağız. 200-300
bin dolarını da biz yönetimden sponsor
adam buluruz. Size 400-500 bin Dolar
civarı bir yükü olur. Biz bunu evimizde
yaparsak biz daha fazla kota almış oluruz'
dedik. Bakan Bey de ‘Çok iyi olur ben
destek veriyorum, Türkiye'de yapalım'
dedi. Daha sonra salı günü genel müdür

yardımcısı beni aradı, dedi ki ‘Bu işi yap-
mayacağız, bundan vazgeçelim‘ dedi. İki
gün içinde ne oldu, kim kime ne dedi, ne
yaptı bilmiyoruz. Bu konudan Spor
Bakanımızın haberi olduğunu düşünmüy-
orum. Organizasyonlarda ev sahibi
olmanın avantajlarını Fransa'da gördük.
Saha ve seyirci avantajını kullanamamış
olduk." Konuşmasının ardından soruları
yanıtlayan Gözgeç, "Sonraki dönemde
aday olacak mısınız?" sorusuna, "Daha
önce '2028'de şunları yapacağız' demiş-
tim. Demek ki artık yolumuz uzun.
Yönetimimizle oturacağız, bizimle birlikte
yol yürüyen arkadaşlarımıza da sora-
cağız. Onları da yarı yolda bırakmamak
üzerine bir karar alacağız" yanıtını verdi.

"Hayalimiz tekrar
olimpiyata gitmek"

Olimpiyatlarda üst üste ikinci kez gümüş
madalya alan Buse Naz Çakıroğlu, boks-
ta iyi bir ivme yakaladıklarını ifade ederek,
"Bizler her zaman elimizden geleni yapıp
Türk boksunu, kadın boksunu en iyi yer-
lere getirmeye çalışıyoruz. Sadece altın
madalyaya odaklanıyoruz. Altın madalya
olmadığında da hepimiz üzülüyoruz" dedi.
Los Angeles 2028'de mücadele etmeyi
hedeflediğini belirten Çakıroğlu, "İki
olimpiyatta final oynamış bir sporcunun
tek hayali vardır, yine olimpiyata gitmek.
'Tamam mı devam mı'dan kastım şuydu,
Nazım hocayla konuşacağız, biraz din-
leneceğiz ve sadece olimpiyata hazır-
lanacağız. Avrupa, dünya olabilir ama
bizim hayalimiz tekrar olimpiyata gitmek"
ifadelerini kullandı. Gümüş madalya alan
milli boksör Hatice Akbaş da takım olarak
çok büyük bir başarıya imza attıklarını
belirterek, "Kadın takım olarak da takım
olarak da güzel bir katılım ile Türk boksu-
nun gücünü orada gösterdiğimizi
düşünüyorum. Takım arkadaşlarıma çok
teşekkür ediyorum” diye konuştu.>>İHA

Bakan Fidan: 
"Türkiye-Azerbaycan ilişkilerini daha da
ileriye götürmek için çalışmalarımızı 
aralıksız şekilde sürdürmekteyiz"

Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, Azerbaycan Dışişleri Bakanı 
Ceyhun Bayramov ile ortak basın toplantısında yaptığı konuşmada,
“Türkiye-Azerbaycan ilişkilerini daha da ileriye götürmek için 

çalışmalarımızı aralıksız bir şekilde sürdürmekteyiz“ dedi.

Dışişleri Bakanı Fidan, Azerbaycan mevkidaşı
Ceyhun Bayramov ile görüştü. İkili daha sonra
ortak basın toplantısı düzenledi. Dışişleri

Bakanlığında düzenlenen basın toplantısında konuşan
Bakan Fidan, görüşmede Türkiye ve Azerbaycan arasın-
daki ilişkileri kapsamlı bir şekilde ele alarak ayrıntılı görüş
alışverişinde bulunduklarını söyledi.

“Türkiye-Azerbaycan ilişkilerini 
daha da ileriye götürmek için çalışmalarımızı

aralıksız bir şekilde sürdürmekteyiz”
Azerbaycan Dışişleri Bakanı Ceyhun Bayramov ile
görüşmesini değerlendiren ve görüşme hakkında bil-
gilendirmelerde bulunan Bakan Fidan, “Karabağ'da 30 yıl
aşkın süre devam eden haksız işgal döneminde Türkiye
sarsılmaz bir şekilde kardeş Azerbaycan'ın yanında dur-
muştur. Bundan sonra da sarsılmaz bir şekilde durmaya
devam edecektir. Cumhurbaşkanımız ve Cumhurbaşkanı
Aliyev'in 15 Haziran 2021 tarihinde imzaladıkları Şuşa
Beyannamesi ile müttefiklik seviyesine yükselen Türkiye-
Azerbaycan ilişkilerini daha da ileriye götürmek için çalış-
malarımızı aralıksız bir şekilde sürdürmekteyiz. Bugün de
Bayramov ile yaptığımız görüşmede kardeş ülkelerimiz
arasındaki ilişkileri kapsamlı bir şekilde ele aldık ve ayrın-
tılı görüş alışverişinde bulunduk. Ekonomik ilişkilerimizin
geldiği noktadan memnuniyet duyuyoruz. Enerji alanında
iş birliğimizi ilerletirken, ortak çıkarlar temelinde ve
bütüncül bir stratejiyle çalışmaktayız” diye konuştu.

“Önümüzdeki dönemde iki ülke dostluğu ve
kardeşliği için yakın çalışmaya devam edeceğiz”

Görüşmede Güney Kafkasya'da kalıcı barış ve istikrarın
bir an önce tesis edilmesi yönündeki ortak temennilerini bir
kez daha teyit ettiklerine dikkati çeken Fidan, “Bu kapsam-
da Azerbaycan ile Ermenistan arasında devam eden barış
sürecinde kaydedilen gelişmeleri değerlendirdik. Ayrıca,
bölgesel ve küresel meseleler konusunda görüş alışver-
işinde bulunduk. Türk Devletleri Teşkilatı'nın kurumsal
çalışmalarının güçlendirilmesi için daha neler yapılabilir bu
konuda bazı görüşlerimizi birbirimizle paylaştık. Ayrıca,
bölgesel bağlantısallık ve lojistik yollarıyla ilgili kalkınma

konularıyla ilgili de görüş alışverişinde bulunduk. Özellikle
İsrail'in Gazze'ye saldırısını ve tüm dünyanın gözleri
önünde acımasız katliamı da hassasiyetle değerlendirdik.
İnanıyorum ki; önümüzdeki dönemde iki ülke için, iki ülke
dostluğu ve kardeşliği için yakın çalışmaya devam edeceğiz.
Türkiye-Azerbaycan kardeşliği bölgesel barış ve istikrara katkı
sağlamaya devam edecektir” ifadelerini kullandı.

“Önümüzdeki günlerde eylül ayından itibaren
Türkiye-Azerbaycan Üniversitesi, akademik 

yılda kapılarını ilk öğrencilerine açacak"
Türkiye-Azerbaycan Üniversitesi'nin kuruluşunun tamam-
lanması vesilesiyle hem Azerbaycan'ı hem de Türkiye'yi
kutladığını dile getiren Azerbaycan Dışişleri Bakanı
Ceyhun Bayramov, “Buna göre yeni üniversiteye öğrenci
kabullerinin tamamlandığını ve ülkenin teknik alanında en
bilgili ve yetenekli adaylarının başvurup kabul edildiğini
söyleyebilirim ve önümüzdeki günlerde eylül ayından
itibaren üniversite, akademik yılda kapılarını ilk öğrenciler-
ine açacak. Türkiye'nin önde gelen üniversitelerinin pro-
gramlarıyla Azerbaycan'ın önde gelen üniversitelerinin
programlarını tek çatı altında birleştiren bir üniversite
olduğuna inanıyoruz. Bu sayede iki ülkenin iş birliği hem
Azerbaycan'da hem de daha geniş coğrafyada işgücü
piyasasına en hazırlıklı personelin yetiştirilmesi konusun-
da çok ciddi yeni bir adımdır” şeklinde konuştu.

“30 yıl sonra işgalden kurtarılan
Karabağ bölgesinin yeniden inşası sürecinde

Türkiye, Azerbaycan'ın yanında”
Bayramov, 44 gün süren vatanseverlik savaşının
Azerbaycan-Türkiye ilişkilerinin tüm dünyaya eşsiz bir
göstergesi olduğunu ifade ederek, “Ülkemiz için tarihi
öneme sahip bu dönemde, kardeş ülkenin cumhur-
başkanından sıradan vatandaşına kadar Azerbaycan'ın
tam desteğine ve anlamlı desteğine tanık olduk ve bu
siyasi destek, bu manevi destek Azerbaycan'ın ruhunun
yükselmesine yol açtı. 30 yıl sonra işgalden kurtarılan
Karabağ bölgesinin yeniden inşası ve yeniden hayata
döndürülmesi sürecinde Türkiye, Azerbaycan'ın yanında”
diye konuştu.>>İHA

Ceyhun
Bayramov

Hakan 
Fidan

Gözgeç Çakıroğlu
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TOHM Güreşçileri Dünya Şampiyonasında

büyük başarı elde etti
Ürdün'ün Amman kentinde düzenlenen U-17 Serbest Dünya Şampiyonasında

Afyonkarahisar TOHM güreşçileri, elde ettikleri başarılarla adlarından söz ettirdi. 

Türk güreşinin genç yetenekleri Umut Talha
Uslu ve Fatih Aydın, dünya çapında önemli
bir başarıya imza attı. Her iki sporcu da kat-

egorilerinde dünya üçüncüsü olarak bronz
madalyayı kazandı.

UMUT TALHA USLU'NUN BÜYÜK BAŞARISI
65 kg kategorisinde mücadele eden Umut Talha
Uslu, şampiyonada gösterdiği üstün performansla
dikkat çekti. İlk turda Kanadalı rakibini 12-0 gibi
etkileyici bir skorla mağlup eden Uslu, ikinci turda
Macar rakibini 10-0 yenerek adını çeyrek finale
yazdırdı. Çeyrek finalde Puerto Rikolu rakibini 5-0
yenerek yarı finale yükseldi. Yarı finalde
karşılaştığı bağımsız sporcu (Rus) ile oldukça çek-
işmeli bir maç gerçekleştirdi. Maçın sonunda

hakemlerin taraflı karar verdiği düşüncesiyle 4-
4'lük sonuçla mağlup olan Uslu, bronz madalya
mücadelesine kalma hakkı elde etti. Bronz
madalya maçında Ukraynalı rakibini 12-1 gibi
belirgin bir skorla yenerek dünya üçüncüsü oldu.

FATİH AYDIN’IN BAŞARISI
71 kg kategorisinde mücadele eden Fatih Aydın
da şampiyonada dikkat çekici bir performans
sergiledi. İlk turda Tacikistanlı rakibini 3-2 yenerek
başarılı bir başlangıç yaptı. İkinci turda ise İranlı
rakibine 10-0 yenilerek elendi. Ancak, İranlı rakib-
inin finale yükselmesiyle birlikte repesaj hakkı
kazandı. Repesaj maçında Portorikolu rakibini 8-2
yenerek bronz madalya maçına çıkma hakkı elde
etti. Bronz madalya mücadelesinde Macar rakibini

6-5 mağlup ederek dünya üçüncüsü oldu.
TEBRİKLER VE DESTEKLER

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, güreşçilerin ve milli takım
antrenörü Mehmet Ali Daylak'ın başarısını büyük
bir memnuniyetle karşıladı. Kasapoğlu, güreşçi-
lerin elde ettikleri başarıların Türk sporunun ulus-
lararası alandaki yerini güçlendirdiğini belirterek,
genç yeteneklerin gelecek vadeden sporcular
olduğunu ifade etti. Ayrıca, antrenör Mehmet Ali
Daylak'ın da sporcuların bu seviyeye gelmelerinde
büyük katkılar sağladığını vurguladı. Kasapoğlu,
sporcuları ve antrenörü tebrik ederek başarılarının
devamını diledi. 
>>MEVLÜT TINAS

Kasapoğlu ve Kumartaşlı, gaziler günü
spor etkinlikleri için bir araya geldi

Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu ve Şube Müdürü

Adil Kamberoğlu, Türkiye
Harp Malulü Gaziler, 

Şehit Dul ve Yetimler
Derneği Afyonkarahisar

Şubesi'ni ziyaret etti. 
Ziyaret sırasında İl Müdürü Kasapoğlu ve Şube Müdürü
Kamberoğlu, Dernek Başkanı İsmail Kumartaşlı ile "19
Eylül Gaziler Günü Spor Etkinlikleri" ve 30 Ağustos Zafer
Haftası kapsamında yapılacak çalışmalar hakkında fikir
alışverişinde bulundu.

Görüşmede, Afyonkarahisar'da milli ve manevi değerlere
olan bağlılığı artırmayı amaçlayan etkinlikler planlandı. İl
Müdürü Kasapoğlu, Gaziler Günü’nün önemine vurgu
yaparak, şehitlerimizin ve gazilerimizin ülkemizin bağım-
sızlığı ve bütünlüğü için verdikleri mücadelenin her zaman
hatırlanması gerektiğini belirtti. Kasapoğlu, “Bu anlamlı
günde, gençlerimizin milli değerleri tanıması ve bu değer-
leri yaşatması bizim için son derece önemlidir.
Gazilerimizin hatırasını canlı tutmak adına düzenleye-
ceğimiz spor etkinlikleri ile gençlerimize bu bilinci aşıla-
mak istiyoruz.” dedi. “Bu etkinlikler sayesinde gençlerim-
ize, tarihimizdeki kahramanlıkları ve fedakarlıkları öğret-
mek istiyoruz. Gazilerimizin kahramanlıkları, gençlerimiz
için birer örnek teşkil etmeli ve onların milli duygularını
pekiştirmeli.” diyen Kasapoğlu, etkinliklerin detayları
üzerinde çalışmaların devam ettiğini ve kısa sürede
kamuoyuyla paylaşılacağını söyledi. >>İZZET IŞIK

GAZİLER GÜNÜ İÇİN ÖZEL SPOR ETKİNLİKLERİ

Çavdar'a Bakan Bak'tan
destek mesajı

Afyonkarahisar’ın ve Türkiye’nin
gururu, Para Taekwondo Milli

Sporcusu Meryem Betül Çavdar, Paris
2024 Paralimpik Oyunları öncesinde

Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın
Bak’tan anlamlı bir destek mesajı aldı. 

Bakan Bak, Çavdar’a başarı dilek-
lerini ileten bir pankart gönderdi.
Pankart, Çavdar’ın evinin balko-

nuna ve Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü Kocatepe Spor
Kompleksi girişine asıldı.

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu,
Meryem Betül Çavdar ve antrenörü İsmail Bulduk’a başarılar dileyerek
şunları söyledi: “Afyonkarahisar olarak her zaman sporcularımızın yanın-
dayız ve başarılarını gururla takip ediyoruz. Meryem Betül Çavdar, azmi
ve disiplinli çalışmalarıyla bizleri her seferinde gururlandıran bir sporcum-
uz. Onun gibi başarılı sporcularımızın yanında olmaktan ve onların
başarılarına tanıklık etmekten büyük mutluluk duyuyoruz. Paris 2024
Paralimpik Oyunları’nda da üstün bir performans sergileyeceğine
inancımız tam. Kendisinin ve antrenörü İsmail Bulduk’un yanındayız ve
onlara başarılar diliyoruz.” >>HÜDAYİ ACAR
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Afyon Merkez
30°

Parçalı bulutlu

Anıtkaya şehitleri törenle anıldı
Kurtuluş Savaşı'nı zafere götüren Büyük Taarruz ‘un 102. yıl dönümü kutlamaları kapsamında,

Afyonkarahisar Merkez Anıtkaya Köyünde Büyük Taarruz ‘un 28 Ağustos 1922 günkü muharebelerinde
şehit düşen 12 Subay ve 6 Er’in mezarlarının bulunduğu Anıtkaya Şehitliğinde anma töreni düzenlendi.

Törene Vali Kübra Güran Yiğitbaşı’nın yanı sıra
Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven,
Hasan Arslan, Mehmet Taytak, Hakan şeref Olgun,

İkmal ve Garnizon Komutanı Tuğg. Fatih Dağlı, Jandarma
Kıdemli Albay Tolga Yağan, İl Emniyet Müdürü Mahmut Ay,
İl Genel Meclisi Başkanı Mehmet Siper, İl Müdürleri ile
Anıtkayalı vatandaşlar katıldı. Vali Kübra Güran Yiğitbaşı
tören alanındaki vatandaşları selamlayarak Zafer
Bayramlarını kutlamasının ardından Saygı duruşunda
bulunuldu ve akabinde İstiklal Marşı okundu. Törende bir
Subay tarafından Anıtkaya Şehitliği ve Şehitleri hakkında bil-
giler verildi. Daha sonra söz alan Anıtkaya Köy Muhtarı
Mehmet Ali Tetik günün anlam ve önemini belirten bir konuş-
ma yaptı. Ardından Askeri bando takımı eşliğinde kara, deniz
ve hava askeri birlikler ile atlı birliklerin katılımı ile tören geçişi
yapıldı. Anıtkaya’da gerçekleştirilen tören Vali Kübra Güran
Yiğitbaşı ve beraberindekiler tarafından Şehitliğin gezilmesi
ve dua edilmesinin ardından sona erdi. >>HÜDAYİ ACAR

Başkan Kılınçarslan, İsce’de devam eden
içme suyu sondaj çalışmalarını inceledi

İscehisar’da vatandaşlara sağlıklı ve kaliteli su ulaştırmak 
amacıyla başlatılan içme suyu sondaj çalışmalarını devam ediyor.
Çalışmaları yerinde inceleyerek bilgi alan Belediye
Başkanı Seyhan Kılınçarslan, “İlçeye yeni bir içme
suyu kaynağı kazandırmak amacıyla başlattığımız
sondaj çalışmaları neticesinde halkımıza daha

kaliteli ve sağlıklı su ulaştırmış olacağız.
Yapacağımız çalışma ile kullanıma bağlı olarak yaz
aylarında ilçemizde yaşanan su sorununu çözüme
kavuşturacağız." dedi. >>FAHRİYE ÇIRACI

Sandıklı’da patates üreticileri için önemli toplantı
Sandıklı Ziraat Odası ve İlçe Tarım
Müdürlüğü’nün düzenlediği toplan-
tıda, patates üreticileri bir araya
geldi.  Toplantıya, Tarım ve Orman
Bakanlığı Bitkisel Üretim Genel
Müdürü Uğur Erdem ve Sandıklı
Belediye Başkanı Adnan Öztaş
katıldı. Yerel tarımın geliştirilmesi
ve üreticilerin sorunlarının ele
alındığı toplantı, bölgedeki patates
üreticileri için büyük önem taşıdı.
>>KADER KAYA


